
Kontrola realizace Projektu TV MAS/2014/001 

Pálení čarodějnic 

Místo konání: MČ obce Ořechov- Ronov 

Termín: 13.4.2014, od 14.00 hod. 

Obsah akce dle projektu: Program rozvoje venkova ČR, opatření III.4.1  Získávání dovedností,animace 

a provádění. 

Kontrolu provedly: Ing.Helena Bučková, JUDr.Diana Kutnerová 

Odjezd: Velké Meziříčí 16.00 hod, příjezd Ořechov: 16.30 hod. 

Odjezd do místa konání akce, MČ Ronov v 17.00 hod. 

Odjezd Ronov: 20.30 hod., příjezd VM: 21.00 hod. 

Zástupkyně MAS si na obecním úřadu prohlédly propagační banner MAS s prop.brožurami. Starostka 

obce je seznámila se způsobem propagace MAS, který zvolilo obecní zastupitelstvo, tj. osobní kontakt 

s občany. 

V době příchodu na místo konání akce, prostor na louce za MČ Ronov, byla dokončována příprava 

akce. Prostor konání byl připraven pro diváky, byly umístěny lavice. Přítomni byli členové 

zastupitelstva a partneři: členové MS a SDH. 

Další partner- SRP DS Březejc, vychovatelé a děti – klient, se připravovali na svoje vystoupení. 

Bylo patrné, že přípravě akce se žadatel věnoval delší dobu před konáním akce. Byla připravena 

vysoká vatra a občerstvení pro účastníky. Žadatel , resp.partner žadatele, byl připraven zasáhnout 

v případě potřeby- bylo připraveno požární vozidlo SDH. 

Zastupitelé a postupně i řada návštěvníků akce přišli v kostýmech.  

Cca v 17.30 hod. starostka obce p.Slámová uvítala přítomné, partnery, děti z Dětského střediska 

Březejc, zástupkyně MAS MOST Vysočiny. Zdůraznila, že se akce koná v rámci projektu spolupráce 

s MAS MOST Vysočiny. Zájmem obce je, aby se akce, která má více jak 10 letou tradici, konala i 

nadále, aby se do její organizace zapojovala i mladší generace občanů, aby zájmem obyvatel bylo 

pořádat společných akcí ještě více. 

Obec Ořechov obdržela v rámci soutěže obec roku v loňském roce modrou stuhu za společenský 

život. 

Uvedla, že se akce koná již mnoho let, do její organizace se zapojuje mnoho obyvatel, účastní se jí 

občané z přilehlých obcí. 

Ředitelka místní MŠ poté hovořila o tradici „Pálení čarodějnic“, z čeho akce vychází,  na jakých 

základech vznikla. 

Proběhla módní přehlídka čarodějnic, svoje vystoupení předvedli klienti z DS Březejc. 



Zástupkyně MAS v průběhu akce na dotazy přítomných obyvatel vysvětlily proč je akce podporována, 

jaké jsou úkoly MAS a jak by MAS mohla v budoucnu s obcí spolupracovat. 

 

Návštěvnost akce: na akci bylo přítomno cca 60 osob, počet je přibližný, v době skončení kontroly 

stále přicházeli další návštěvníci. Cca 1/3 přítomných byla v kostýmech. 

Z akce byla pořízena fotodokumentace. 

Zapsala: Diana Kutnerová 

 


